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Julefeiring hos den  
engelskspråkelige gruppen
4. søndag i advent var det messe på engelsk, som p. Oliver for-
band med en retrett. P. Oliver oppfordret deltakerne til å forbere-
de seg i advent etter eksempler som Johannes døperen ga. Med å 
vende om og prøve å bli mer lik Jesus. 
Han ga eksempler som samvittighets ransakelse og anger, stille 
bønn, meditasjon, gjøre gode gjerninger. 
Etterpå var det en liten julefeiring i menighetssalen med god mat 
som deltakerne lagde og delte med hverandre. 
Av Christina Denz

Årets julespill
Årets julespill ble fremført i katekesemessen 14. desember og på 
julaften. I år var vi så heldige at også mange gutter meldte seg på. 
Så kunne vi ha en scene med de hellige tre konger også. Det var 
en stor glede å jobbe med de flinke barna, og jeg håper at flere 
har lyst å delta fremover. 
Av Christina Denz

Kirken og barnefamiliene
I St. Ansgar menighet har vi mange barnefamilier. 
De tar med seg barn, og deltar både i messen og i 
virksomheten rundt kirken. Barna, som kan gi lyd 
fra seg, er viktige for menigheten. De representerer 
hvordan menigheten lever og vokser. Vår Herre, 
Jesus Kristus, holder til og med barna fram som 
gode eksempler for oss voksne (Matteus 18,3 og 
Markus 10, 15) og sier at Guds rike tilhører barna 
(Markus 10, 14). Det må da fortelle oss noe om 
viktigheten av barnefamiliene i vår egen kirke?
Hva betyr de barnefamiliene for Kirken? Ifølge 

Den Katolske Kirkes Katekismen om huskirken 
(https://www.katolsk.no/tro/kkk/k2_18) kan vi lese 
«I våre dager, i en verden som ofte står fremmed, 
ja, fiendtlig overfor troen, er de troende familier av 
største betydning som arnesteder for levende og 
smittsom tro... Det er i særlig grad her at farens, 
morens, barnas og alle familiemedlemmenes dåp-
sprestedømme utøves... Slik er hjemmet den første 
skole i kristent liv og "en skole for utvikling av en 
rikere menneskelighet".
Familiene, med foreldre og barn er begge 

svært viktig for Kirken. Ifølge prestene i vår 
egen menighet har 
menigheten 204 
barn i katekese, og 
det gjennomføres av 
45 frivillige. Kanskje 
er mange av disse 
foreldre? Jeg spurte 
en av foreldrene i 
menigheten, An-
dreas Ommundsen 
som deltar i «Evan-
gelieforklaring for 
barn» under messen 
om hva kirken betyr 
for deres familie. Til 
det svarte han «Kirka 
er for oss Guds 
hus og det kristne 
felleskapet, hvor vi 
er sammen i tilbe-
delse av den treenige 
Gud, og blir betjent 
av ham. Vi tar med 
våre barn hit fordi 
vi ønsker å gi dem 
det aller beste, og la 
dem få vokse opp i 
tro og kjærlighet til 
Jesus».
Av Simon Eriksen

Andreas og Randi Ommundsen 
er aktive i "Evanglieforklaring for 
barn". 



Har du innspill eller tips? Ta gjerne kontakt! Neste utgave av St. Ansgar Nytt kommer søndag 2. februar
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Dette skjer i St. Ansgar: 
Hva Når Hvor

Katekese for 
8. og 9. trinn

Lørdag 4. januar 8.- 9. trinn
Kl. 10.00 – 13.00: Katekese
Kl. 13.00 – 14.00: Katekesemesse

diverse
kirken
diverse

Bibelgruppe Onsdag 8. januar

Troskurs Torsdager 9. januar og 23. januar kl. 18.45 Kiga

Katekese for 
1. - 4. trinn
1. - 7. trinn
5.-7. trinn

Lørdag 11. januar 
Kl. 10.00 – 13.00: Katekese
Kl. 13.00 – 14.00: Katekesemesse
Kl. 14.00 – 17.00: Katekese

diverse
kirken
diverse

Integrering for alle
Irek og Anna fra den polske 
gruppen har opprettet «IN-
TEGRERING FOR ALLE» og 
tilbyr alle å være med på bl.a. 
fotball, badminton og klatring.

3. 10. og 24. januar kl.18-20 
er det fotball og badminton i 
Aquarama. Velkommen!

Messetider i Vest
Vinter /vår 2025
Det er mulighet for skriftemål  
30 minutter før messene.
I juli og august er det ikke messer i vest.

STELLA MARIS I MANDAL,
Leirvikveien 16, 4513 Mandal. Messe 
hver andre lørdag i måneden
Søndag 12. januar kl. 17.00 
Søndag 09. februar Kl. 17.00 
Søndag 09. mars kl. 17.00 
Søndag 13. april kl. 17.00 
Søndag 11. mai kl. 17.00 
Søndag 08. juni kl. 17.00 

LYNGDAL NYE KIRKESENTER, 
Fiboveien 32, 4580 Lyngdal.  
Messe hver fjerde lørdag i måneden
Lørdag 25. januar kl. 14.00 
Lørdag 22. februar kl. 14.00 
Lørdag 22. mars kl. 14.00 
Lørdag 26. april kl. 14.00 
Lørdag 24. mai kl. 14.00 
Lørdag 28 juni kl. 14.00 

FLEKKEFJORD, Velferdsstuen, 
Nygaten 7, 4400 Flekkefjord. Messe 
fjerde lørdag i måneden
Lørdag 25. januar kl. 17.00 
Lørdag 22. februar kl. 17.00 
Lørdag 22. mars kl. 17.00 
Lørdag 26. april kl. 17.00 
Lørdag 24. mai kl. 17.00  
Lørdag 28. juni kl. 17.00 
 
STA. KATARINA KAPELLET, LISTA. 
Adressen: Vetlandsveien 167,  
4560 Vanse. 
Fredag 25. april 2025, kl. 17.00

p. Oliver holder messe i Sta. Katarina kapel-
let på Vanse 29. november 2024. Her er det 
messe en gang hvert halvår.

Håpets pilegrimer
«Håpets pilegrimer» (Peregri-
nantes in spem) er temaet for 
Jubelåret 2025 som innledes 
med at pave Frans åpner Den 
hellige dør i Peterskirken ju-
laften. Gjennom hele 2024 har 
vi i bønn forberedt oss på dette 
året i håpets tegn. Kanskje lever 
vi i en tid preget av håpløshet, men 
paven oppfordrer oss til ikke å miste 
håpet til tross for kriger, uro og klimak-
rise. Håpet er den andre av de såkalt 
teologale dyder som Paulus skriver om i 
det første brevet til korinterne.
«Så blir de stående disse tre: tro, håp 

og kjærlighet. Men størst blant dem er 
kjærligheten.»
Den franske forfatteren, aktivisten og 

patrioten Charles Péguy (1873-1914) 
falt i slaget ved Marne helt i begyn-
nelsen av Den første verdenskrigen. 
Noen år før det hadde han funnet 
tilbake til sin katolske tro. I det store 
diktverket «Forhallen til Håpets mys-
terium» (Le Porche du Mystère de la 
Deuxième Vertu) som kom i 1911 skil-
drer han Håpet på en unik og gripende 
måte. Péguy ser for seg Tro, Håp og 

Kjærlighet 
som tre 
søstre, to 
store og så 
den lille 
«imellom 

sine to store 
søstre.» Den 

lille repre-
senterer Håpet, 

men «Håpet er ingen 
selvfølge.»  Mange kjenner seg nok 
igjen når han så  skriver: «Og det lette, 
det er å gå nedover, det er å fortvile, og 
fortvilelsen er den store fristelsen.»
Men så er det på mirakuløst vis den 

minste søsteren som løfter alt oppover. 
«Det er hun, den lille, som trekker 
alt» for hun ser det som skal bli og 
hun elsker det som skal bli. Håpet er 
tilsynelatende så lite, «litt bortkom-
men i skjørtene på sine søstre», men 
likevel er det hun som løfter oss ut 
av fortvilelsen. La oss ta godt vare på 
denne minste søsteren når vi går inn i 
Jubelåret.

Av Frode Thorup

Ta kontakt på: irekericnarlock@gmail.com


